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Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Sevenum 

02-04-2025 
 

 

 

1. Opening/Mededelingen/Ingekomen post 

 

• Marcel is afwezig 

• De Leefbaarheidssubsidie/prioriteitsgelden over 2025 zijn toegekend 

• de vergoeding voor het organisatiebudget is teruggeschroefd. 

• De aanvraag voor fin. Ondersteuning voor de Stratenloop Sevenum is 

goedgekeurd. 

 

2. Notulen 12-03-2025 

• Met een kleine aanpassingen bij het onderwerp werkgroepverkeer zijn de 

notulen van 05-02-2025 zonder verdere op- en/of aanmerkingen goedgekeurd 

door de vergadering. De secr. zal deze screenen en op de website plaatsten. 

 

3. Omgevingsvisie 

 

• Noël heeft deze bijeenkomst bezocht. We zitten thans in de 3e fase van deze 

visie. Nu worden de laatste aanpassingen gedaan en dan zal deze visie ter 

goedkeuring worden voorgelegd aan het college. Vanuit Sevenum is de 

opmerking gemaakt dat in fase 2 Sevenum nog als een groeikern werd 

genoemd naast Horst. Nu blijkt in fase 3 dat dit is weggelaten. Noël heeft hier 

duidelijk tegen geageerd en het adviesbureau daarnaast duidelijk gemaakt dat 

er juist zeer veel gebruik wordt gemaakt van het NS station Horst-Sevenum in 

tegenstelling tot het gestelde in de visie. 

 

4. Evaluatie Kermis 

 

• Het rapport is inmiddels binnen en door Erwin bestudeert. Veel zaken in dit 

rapport zijn niet of nauwelijks van toepassing op Sevenum. Het is duidelijk dat 

een meerderheid niet gecharmeerd is van bureau de Kermisgids. Er wordt dan 

ook gepleit voor de terugkeer van een kermismeester. Aangezien Ton en Erwin 

met name de drijvende krachten zijn achter de kermis in Sevenum is besloten 
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dat zij een afspraak maken met Renate Peeters om met haar verder in overleg 

te gaan omtrent de kermis te Sevenum. 

 

5. Accomodatiebeleid/Nieuwbouw school/bibliotheek 

 

• Er is op dit punt weinig te melden. Het wachten is op het onderzoeksrapport 

voor de mogelijke nieuwbouw van een kindcentrum bij het Spansel. (Inmiddels 

is duidelijk geworden dat de buurt een uitnodiging gaat ontvangen van de 

gemeente voor een informatieavond in mei. ) 

 

6. Herbestemming kerkgebouw 

 

• De kerk heeft aangedrongen op een gesprek met de gemeente nadat dit in 

eerste instantie door de gemeente is afgewezen. Noël zal dit nogmaals met de 

gemeente bespreken. Vooralsnog is hier weinig beweging te verwachten. 

 

 

7. Buurtvereniging de Krouwel AED 

 

• De gemeente heeft aangegeven dat de Krouwel qua afstand inderdaad buiten 

de 6 minutengrens ligt. Men is echter van mening dat er pas sprake kan zijn 

van een AED wanneer de Krouwel volgebouwd is! De buurtschap heeft 

contact opgenomen met BVNL. Zij hebben in de laatste vergadering een 

pleidooi gehouden voor een duidelijk overzicht van alle AED’s in Horst ad 

Maas. Daarnaast hebben ze aangegeven om in de volgende vergadering met 

een motie hierover te komen. De buurtschap de Krouwel is geadviseerd hier op 

te wachten 

 

8. Projecten Sevenum voor Elkaar/Ezeltje Strekje 

 

• Alle projectengroepen zijn tot dusver zeer voortvarend aan de slag. Medio 

oktober zal er een bijeenkomst worden georganiseerd voor de vrijwilligers 

binnen Sevenum (vrijwilligersmarkt) De communicatiegroep komt 16 april 

weer bij elkaar. De website van Sevenum.nl zal toekomstig gebruikt gaan 

worden. Marlie geeft een toelichting op de werkzaamheden van het Dorpsteam 

en Riek verduidelijkt het project “meedoen in Sevenum”.  Het project Zaerum 

Giët staat gepland voor 25 mei. Wat hier die dag precies staat te gebeuren 

willen de jeugdige organisatoren nog niet toelichten. Om te voorkomen dat 

zaken dubbel gaan is vanuit de projectgroepen het verzoek aan het bestuur om 

een algemene vergadering te beleggen om de stand van zaken met alle groepen 

te bespreken. Deze al waarschijnlijk medio mei plaatsvinden. 

 

 

 

9. Projecten Zaerum Bieëstig Schoeën 

• Frans heeft een afspraak met Peter Muijsenberg om het idee m.b.t. het carillon 

verder uit te werken. Afgelopen week heeft het jaarlijks onderhoud 
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plaatsgevonden. Alles bevindt zich nog in een prima conditie. Wel moet het 

herinneringsbordje vernieuwd worden nu het carillon is opgeknapt. Frans zal 

dit verder op zich nemen. 

 

• Ivm de afwezigheid van Marcel is er verder geen info beschikbaar omtrent de 

verkeersgroep en de sfeerverlichting. 

 

• Binnen het Klökske loopt alles verder prima. Frans heeft een vergadering 

bijgewoond van de administratie cie. en zal daarnaast volgende week de 

vergadering van de redactie/advertentie cie bezoeken. 

 

 

10. WVTTK; geen verdere mededelingen/vragen en/of opmerkingen 

 

11. Sluiting 

 


